
Referat fra bestyrelsesmøde i Parcelforeningen Holme Parkvej af 1990 tirsdag d. 11.3 2014 

Deltagere: Peter, Kurt, Kirsten, Margrethe og Anette (referent) 

1. Godkendelse af referat fra 7. januar 

Godkendt. 

Anette spørger Hans Erik om han har dokumentation eller anden kendskab til det fredede hegn bag 

legepladsen. 

2. Regnskab v. Kirsten 

Forespørgsel fra Kirsten i fht hvilket beløb der skal hensættes til vejfonden. Der afsættes pt 8000kr 

pr år, det beløb rører vi ikke ved. 

Der mangler bilag fra Fastelavnsfesten 2013. Vi regner med at bilagene dukker op og lægges ved 

regnskabet.  

 

3. Budget til præsentation på generalforsamlingen 

Kirsten fremlægger budget. Påpeger at der sandsynligvis bliver et overskud på fællesarealer, da der 

ikke har været så stort behov for snerydning i 2013-2014, som budgetteret med. 

 

4. Indkaldelse til generalforsamling d. 1.april 

Margrethe laver dagsorden til GF, med flg punkter: 

 Valg af dirigent og referent 

 Bestyrelsens beretning 

 Festudvalgets beretning 

 Forslag vedr skur/skurudvalg – Forslag fra Lars 104 vedlægges 

 Renovering af legeplads, herunder rutcherør der skal justeres eller fjernes. 

 Forslag til justering af vedtægterne 

 Aflæggelse og vedtagelse af regnskab, underskrevet af revisor og bestyrelse 

 Vedtagelse af budget 

 Valg til bestyrelsen 

 Valg til festudvalg 

 Valg af revisor og revisorsuppleant 

 

5. Planlægning af generalforsamling 

Lokalet er lejet fra kl 18.00 – GF starter kl 19.30. 

Kurt sørger for øl og sodavand, kaffe, og mælk 

Peter bager en kage og tager the med 

Anette bager et eller andet 

 

6. Evt 

Peter orienterer kort om hvad der pt rører sig i den ”overordnede” parcelforening.  

 Der er beboere længere oppe af Holme Parkvej der føler sig forstyrret af unge mennesker 

der kører markræs. 

 Den midterste sø skal renses op. (fjernes dunpap osv) 



 

 


